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Zápis z jednání Školské rady  

ZŠ a MŠ Barrandov, 

Chaplinovo nám. 1/615, Praha 5 – Hlubočepy 
V Praze dne 21. září 2022 

Přítomni za Školskou radu (ŠR):   

zástupci nezletilých: Mgr. Martin Mašát (předseda), Ing. Marta Hrbková 

zástupce zřizovatele (radnice Phy5): - 

zástupci učitelského sboru: Mgr. Lada Nováková (místopředsedkyně), Mgr. Michaela Vídršperková 

Omluveni ze ŠR: Ing. David Nechvátal, Mgr. Zdeněk Doležal 

Hosté: ředitelka školy Mgr. Veronika Urban Volfová 

 

Program a průběh jednání: 

 

1. Schválení výroční zprávy za školní rok 2021/22 - SCHVÁLENO 

 

 

2. Další 

- Před školou probíhá rekonstrukce náměstí – zhoršený příchod 

- Diskutovala se možnost dát přímý dar škole s případným odečtem od daně z příjmů 

- Městská část Praha 5 komunikovala podporu školám v případě zdražování energií 

- Projekt rekonstrukce jídelny je v procesu schvalování zřizovatelem 

- Pokračuje možnost žádat o příspěvky na družinu či stravování 

 

3. Následující jednání ŠR 

- Bude upřesněno – předběžně duben-květen 2023 

 

Ing. Marta Hrbková Mgr. Zdeněk Doležal Mgr. Michaela Vídršperková 

Ing. Martin Mašát  Ing. David Nechvátal Mgr. Lada Nováková 

 


